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Godkjenning av innkalling og saksliste 

19/24 Godkjenne innkalling og møtebok 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Skåre menighetsråd 18.04.2024 19/24 

 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Innkalling og møtebok godkjennes 
 
 

Vedtak  

Innkalling og møtebok godkjennes 
 

 

 

 
Godkjenning av protokoll 

20/24 Godkjenning av protokoll fra 07.03.2024 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Skåre menighetsråd 18.04.2024 20/24 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Protokoll fra menighetsrådsmøte 07.03.24 godkjennes. 
 
 

Vedtak  

Protokoll fra menighetsrådsmøte 07.03.24 godkjennes. 
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Saker til behandling 

21/24 Dåpsfat Udland kirke 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Skåre menighetsråd 18.04.2024 21/24 

 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Skåre menighet søker Stavanger biskop om å få godkjent et bladformet dåpsfat i 
glass med fargen gyllen/amber samt tilhørende glass-stripe til døpefont jf. utkast og 
skisse laget av glasskunstner Astrid Vadla Ravnås. Dåpsfatet skal ha et duemotiv 
fremme på fatet. 
 
Dersom søknad godkjennes av Stavanger biskop, inngås det avtale med bestilling av 
to fat og glass-stripe fra Ravnås. 
 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådet hadde en grundig diskusjon om dåpsfatet med utgangspunkt i 
menighetsforvalters redegjørelse, innspill fra kunstner og arkitekt, innstilling fra 
gudstjenesteutvalg/utsmykkingskomité samt søknad til bispedømmet fra 2008. 
Samtlige rådsmedlemmer deltok i diskusjonen. Det ble også drøftet muligheten for å 
bestille to ulike fat og hvor vidt fatet bør være fastmontert eller ei.  
 
Menighetsrådet stemte over følgende punkt: 
- Farge (to alternativ) – Form (to alternativ) – Symbol (for/mot + plassering) – Antall 
fat (ett eller to) – Glass-stripe i front av døpefont. 
Samtlige avstemminger ble enstemmig vedtatt av rådet. 
 
Det ble også diskusjon rundt den praktiske bruken av fatet. Det er ønskelig at fatet 
står fremme det meste av tiden, men at det etableres en god praksis for trygg 
oppbevaring av fatet når det evt. tas ut av kirkerommet. 
 
 
Vedtak - enstemmig 

Skåre menighet søker Stavanger biskop om å få godkjent et bladformet dåpsfat i 
glass med fargen gyllen/amber samt tilhørende glass-stripe til døpefont jf. utkast og 
skisse laget av glasskunstner Astrid Vadla Ravnås. Dåpsfatet skal ha et duemotiv 
fremme på fatet. 
 
Dersom søknad godkjennes av Stavanger biskop, inngås det avtale med bestilling av 
to fat og glass-stripe fra Ravnås. 
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22/24 Menighetsliv og statistikk 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Skåre menighetsråd 18.04.2024 22/24 

 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Menighetsrådet takker sokneprest Arnt Johan Vistnes for innledning og 
betraktninger, og gir følgende utfordringer og innspill til stabens arbeid fremover: 
 
Møtebehandling 

Sokneprest Arnt Johan Vistnes redegjorde for statistikk og betraktninger omkring 
menighetslivet. Momenter fra redegjørelsen: 
 
Tall for deltakelse nærmer seg 2019-nivå før pandemi. 2023 var et spesielt år f.eks. 
med svært mange besøkende i påsken. For å opprettholde gode tall, er det 
nødvendig med gode gudstjenester, søndagsskole og hellig uro.  
Til høsten er det mange prosjekter, blant annet besøk av jubileumsbåten i anledning 
Stavanger bispedømmets 900-årsmarkering. 
I mai feirer både den eritreiske og den ortodokse menigheten sin påske i våre kirker.  
Tween og ungdomsklubb er svært viktige tiltak. Ungdomsweekend er ønskelig, og vi 
ser på andre muligheter for å bygge opp rundt ungdomsledere.  
 
Det ble en god samtale i menighetsrådet, spesielt omkring menighetens 
ungdomsarbeid. Momenter fra samtalen: 

- Invitere et kull til en kickof el.likn. for å dra i gang rekruttering til 

ungdomsklubb?  

- Jobbe godt og smart med informasjonsarbeid. Jungeltelegrafen er viktig å få i 

gang. 

- Med begrenset ansattressurs er det viktig å jobbe med rekruttering av frivillige. 

- Vurdere tettere samarbeid med andre organisasjoner, frivilligsentral mv. 

- Kirkelig ungdomsarbeid må inneholde en form for kristen formidling 

- Vurdere et prøveprosjekt som menighetsrådet setter av midler til for å løfte 

ungdomsarbeidet 

- Ungt ansvar – voksent nærvær: Gi rom for unges egne ønsker, kreativitet og 

mulighet for selv å eie og skape aktivitet. 

 
Vedtak  

Menighetsrådet takker sokneprest Arnt Johan Vistnes for innledning og 
betraktninger, og utfordrer staben spesielt til å jobbe med en satsning på 
ungdomsarbeid. Menighetsrådet ønsker en egen sak om dette fra staben på et 
senere menighetsrådsmøte. 
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23/24 Menighetsfest og menighetsmøte 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Skåre menighetsråd 18.04.2024 23/24 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Menighetsrådet noterer seg følgende evalueringspunkter etter menighetsfesten: 
… 
 
Menighetsrådet vedtar følgende saksplan for menighetsmøte 28.04.24 
1. Velkommen v/Menighetsrådsleder 
2. Gjennomgang av årsmelding v/… 
3. Gjennomgang av regnskap 2023 v/… 
4. Presentasjon av dåpsfat v/… 
Eventuelt 
 
Møtebehandling 

Menighetsrådet var godt fornøyd med årets menighetsfest og takker alle som bidro! 
Flere meldte at de hadde hørt mye skryt fra folk som deltok: kjempegod mat, passelig 
med program, kjempeflott bidrag fra Oddvar Viste. 
På grunn av tematikk og foredragsholder kom det folk som er i ytterkant av kirka, noe 
menighetsrådet setter ekstra pris på. Dette er absolutt et arrangement som bør 
gjentas! 
 
Menighetsmøtet ble kort drøftet og oppgaver fordelt. Det er ønskelig å holde møtet 
kort og konsist. Møtet er en viktig anledning for menigheten til å gi innspill til 
menighetsrådet. 
 
Vedtak  

Menighetsrådet takker alle som bidro til årets menighetsfest og noterer seg følgende 
evalueringspunkter: 

- Viktig med god mat og et godt tema/foredragsholder. 

- Klokt å ikke ha for mye program for å gi rom til den gode praten rundt 

bordene. 

- Fint å invitere til et åpent arrangement for alle som ønsker å delta 

- Dette gjør vi igjen! 

Menighetsrådet vedtar følgende saksplan for menighetsmøte 28.04.24 
1. Velkommen v/Menighetsrådsleder 
2. Gjennomgang av årsmelding v/Menighetsrådsleder 
3. Gjennomgang av regnskap 2023 v/Menighetsforvalter 
4. Presentasjon av dåpsfat v/Sokneprest 
Eventuelt 
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24/24 Kirka vår 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Skåre menighetsråd 18.04.2024 24/24 

 
Forslag til vedtak 
 
Menighetsrådet ser frem til å starte arbeidet med «Kirka vår».  
Menighetsforvalter, … og … deltar fra menighetsrådet på oppstartsamling den … 
 
Møtebehandling 

Saken ble foreslått utsatt til neste menighetsrådsmøte for å kunne avslutte dette møtet 
innen oppsatt tid. 

 
Vedtak  

Saken ble utsatt til menighetsrådsmøtet 23. mai. 
 
 
Orienteringssaker 

25/24 Orienteringssaker 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Skåre menighetsråd 18.04.2024 25/24 

 
Forslag til vedtak 
 
Menighetsrådet tar orienteringssakene til orientering 
 
Møtebehandling 

1. Informasjon fra fellesrådet: det er gjort innstilling på ny kirkeverge. Hege 

Haukeland Liadal er valgt som leder av administrasjonsutvalget. 

2. Status Barn er bra! Menighetsforvalter orienterte kort om prosess mellom kirke 

og kommune, og igangsatt arbeid med festival 2024. 

3. Dugnad som var planlagt 25.april utsettes til 2.mai grunnet folkemøte på 

Bleikmyr bydelshus 

4. Arnt Johan Vistnes orienterte om sin nye arbeidssituasjon fra mai og at Linda 

Aune Aurdal vil vikariere i flere av hans oppgaver. 

Vedtak  

Menighetsrådet tar orienteringssakene til orientering 
 
 
Eventuelt 

Det var ingen saker under eventuelt. 


